
Geachte voorzitter, geachte commissieleden, beste medebewoners van de Nieuwe Bussummerweg, 

Mijn naam is Walewein Luchtmeijer en spreek namens een groep bewoners van de Nieuwe 
Bussummerweg. Het onderwerp is, wat ons betreft, breder dan de motie ‘herplantplicht’ die voor u 
ligt. Het gaat over de slechte kwaliteit van de inrichting van de Nieuwe Bussummerweg als geheel. 

Fietspaden zijn gebrekkig, de ondergrondse infrastructuur geeft beperkingen, verkeersveiligheid is 
slecht door hoge snelheden van verkeer en gebrekkige inrichting en een prachtige bomengalerij lijkt 
stapsgewijs te verdwijnen. Kortom: algehele aftakeling. 

In de afgelopen jaren is door bewoners en Gemeente een integraal plan voor herinrichting 
gezamenlijk vormgegeven. Hieruit bleek duidelijk dat de bewoners een laanstructuur met bomen 
wensten te behouden. Dit integrale plan werd vorig jaar niet uitvoerbaar geacht doordat er 
onvoldoende budget was. Wij konden dit niet begrijpen: hier was lang aan gewerkt, mede op wens 
van de Gemeente. Worden we wel serieus genomen? En: neemt de Gemeente zichzelf nog wel 
serieus? 

In een emotionele bewonerssessie op 19 januari probeerden 2 wethouders toelichting te geven op 
deze grote draai. Zij gaven aan dat zij onrealistische verwachtingen hadden geschept. Wij vroegen 
ons af: maar wat is er dan nog wel realistisch? De Gemeente deed voorkomen dat we dit vooral 
moesten bekijken vanuit onmogelijkheden. Zogenaamd zouden verkeer en bomen niet samen 
kunnen gaan. Maar dat is raar: hoeveel wegen met bomen zijn er in Nederland? En zogenaamd zou 
over 10 jaar meer dan de helft van de bomen moeten verdwijnen. Maar dat is alleen het geval als de 
Gemeente niets doet! En wat doet ze dan wel in de komende tijd? Bloemperkjes. 

Wat een uitzichtloos perspectief. Wij gaan hier niet mee akkoord. Want het is wel mogelijk om de 
bomen beter te verzorgen, het is wel mogelijk om voldoende groeicondities te realiseren. De 
levensduur van de bomen kan in de komende 10 jaar juist worden verhoogd. En hoeven daarom niet 
gekapt te worden. Maar de Gemeente doet nu gewoon 10 jaar niets. Doordat ze niet handelt 
betekent dit de kap van minimaal 122 bomen zonder noodzaak. Eigenlijk ‘dood door schuld’, als 
gevolg van grove nalatigheid. En wat komt er op de lege plek? Bloemperkjes. 

Er wordt een simpel alternatief vergeten: onderzoek wat er binnen 10 jaar juist nog wel mogelijk is. 
Richt je ook op behoud, herstel en ‘quick wins’ in die periode. Doe dat in samenwerking met een 
representatief aantal bewoners, geef ze hierin beslisrecht en realiseer in een plan van aanpak zo 
samen een pakket van efficiënte en effectieve maatregelen, gericht op: handelen daar waar het kan. 

En dat kan, zowel op bomenbehoud en levensverlenging, als op herstel van de laan, op inzet van 
snelheidsmaatregelen en op het verhogen van de verkeersveiligheid. En let op: het onderwerp maar 
steeds groter maken en vooruit schuiven: die tijd is wat ons betreft voorbij. Want, wij weten heel 
goed wanneer wij voor de gek worden gehouden. 

Wij willen wel handelen, en wij willen ervoor zorgen dat de Gemeente dat ook gaat doen. Daarom 
vragen wij u dan ook om het College opdracht te geven voor het volgende, of zoveel mogelijk in lijn 
met: 

1. Een door ons aan te wijzen groep bewoners toe te laten tot het lopende onderzoek van de 
Gemeente m.b.t. maatregelen voor de Nieuwe Bussummerweg, en  

2. Deze bewoners het recht te geven maatregelen voor te stellen en te kiezen, naar redelijkheid 
en billijkheid m.b.t. budget en planning, 



3. De onderzoeksdoelstelling voor de lange termijn uit te breiden met het ook opleveren van 
maatregelen in de komende 3 jaar, een aantal zelfs al binnen 1 jaar – zo hoog is de nood, 

4. Het lopende onderzoek qua planning ongewijzigd te laten. De onderzoeksresultaten en de 
maatregelen dienen in de raadsvergadering van 10 juli te worden behandeld, geen uitstel 
meer! 

5. Voor de benodigde maatregelen zorg te dragen voor voldoende budget op eerste verzoek. 

Voorts vragen wij u de motie voor ‘herplantplicht’ aan te nemen, dit kan een van de belangrijke 
maatregelen in het plan van aanpak worden, met de juiste uitwerking en geplaatst in de juiste 
planning. 

Met deze opdracht, en met het aannemen van de motie, kan de Gemeente laten zien of ze de 
bewoners nu wel, of niet, serieus neemt. 

Ik dank u wel, 

--- 

Altijd bereid mee te denken en te helpen op dit onderwerp, 

Groet, 

Walewein Luchtmeijer   
  


